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ZAPISNIK 19. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠTUDENTSKE
ORGANIZACIJE FAKULTETE ZA KEMIJO IN KEMIJSKO

TEHNOLOGIJO

ki je potekala v četrtek, 27.6.2024, preko videokonference.

Seja se je pričela ob 18.05.

Prisotni člani upravnega odbora: Oskar Baumgartner, Mark Kržišnik, Lan Patrick Pal, Marcel
Tušek, Aneta Velkova

Odsotni člani upravnega odbora: Nejc Godec, Tomaž Modic, Neža Peternel

Ostali prisotni: Luka Stanković

Sejo je vodila Aneta Velkova.

Predlagan dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda.
2. Potrditev zapisnika 18. redne in 13. korespondenčne seje.
3. Odpiranje projektov.
4. Zapiranje projektov.
5. Poročanje s seje Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.
6. Razno.

Ad 1.

● Potrditev dnevnega reda

Aneta je predlagala spremembo dnevnega reda, in sicer črtanje 3. točke dnevnega reda - Odpiranje
projektov, dodala pa je še eno točko in sicer Poročanje s seje Skupščine Študentske organizacije
Slovenije. Spremenjen dnevni red je bil sledeč:

1. Potrditev dnevnega reda.
2. Potrditev zapisnika 18. redne in 13. korespondenčne seje.
3. Zapiranje projektov.
4. Poročanje s seje Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.
5. Poročanje s seje Skupščine Študentske organizacije Slovenije.
6. Razno.

Sklep 1: UO ŠO FKKT potrjuje spremenjen dnevni red.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.
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Ad 2.

● Potrditev zapisnika 18. redne in 13. korespondenčne seje

Sklep 2: UO ŠO FKKT potrjuje zapisnik 18. redne in 13. korespondenčne seje.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 3.
● Zapiranje projektov

● Projekt: Swing plesni tečaj

Aneta je povedala, da je ŠO FKKT organiziral dogodek v sodelovanju z evropskim projektom. Po
koncu tečaja je bila tudi zabava, kjer so se vsi študentje zabavali, kot tudi na tečaju.

Sklep 3: UO ŠOFKKT zapira projekt Swing plesni tečaj.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

● Projekt: FKKT-jev turnir v bilijardu 2024

Luka je povedal, da je bilo na dogodku 20 udeležencev, ki so igrali na 5 mizah. Zmagovalci so prejeli
nagrade in pokal. Video z dogodka so objavili tudi na Instagram profilu ŠO FKKT. Študentje so bili
zadovoljni nad izvedbo. Naslednjič pa bomo dogodek organizirali izven izpitnega obdobja, da se ga bo
lahko udeležilo več študentov.

Sklep 4: UO ŠOFKKT zapira projekt FKKT-jev turnir v bilijardu 2024.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

● Projekt: Dan v ZOO

Aneta je povedala, da so za nakup prejeli 10% popust. Kot načrtovano, smo dogodek izvedli v obliki
nagradne igre, kjer je računalnik izžrebal zmagovalce. Karte so zmagovalci prejeli na blagajni ZOO.

Sklep 5: UO ŠOFKKT zapira projekt Dan v ZOO.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 4.

● Poročanje s seje Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani

Lan je povedal, da je seja trajala štiri ure in pol. Sprejemali so finančni načrt za 2024/25/26 in rebalans
proračuna. Prišlo je tudi do sprememb statuta, gradivo pa so naši poslanci dobili zelo pozno.
Vprašanjem opozicijskih poslancev so se v koaliciji izmikali. Aneta je povedala, da bo v naslednjem
letu prišlo do novosti pri odpiranju projektov.

Sklep 6: UO ŠOFKKT se seznanja s potekom seje Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 5.

● Poročanje s seje Skupščine Študentske organizacije Slovenije.
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Lan je povedal, da so potrdili zapisnik prejšnje seje, obravnavali so rebalans proračuna, prisotni pa so
bili samo člani ŠOU LJ. Seja je bila kratka.

Sklep 7: UO ŠOFKKT se seznanja s potekom seje Skupščine Študentske organizacije Slovenije.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 6.

● Razno

Aneta je povedala, da vsako leto junija organiziramo plavanje. Letos bi moral dogodek organizirati Art
oz. Lan, ki pa na koncu dogodka nista uspela organizirati. Ponavadi na plavanje niso prišli vsi, ki so se
tja prijavili, prav tako pa nas niso obvestili, da ne pridejo. Aneta je predlagala, da bi dogodek
organizirali septembra. Luka je vprašal, če se finančna sredstva lahko prenesejo v naslednje študijsko
leto. Aneta je povedala, da bomo letos sofinancirali inženirski piknik, kjer bomo prispevali cca. 500€.
Jeseni bi organizirali tudi strokovno ekskurzijo v Cern, zato bomo poleti prihranili še nekaj sredstev.
Lan je predlagal, da bi fakulteta sama sofinancirala del stroškov. Marcel je povedal, da bo tudi letos
pred začetkom šolskega leta potekal »Fresher's Day«, ki ga bomo tudi sofinancirali. Aneta je
predlagala, da bi naslednji spoznavni žur organizirali v sodelovanju z ostalimi fakultetami v Cirkusu,
saj nekateri raje pridejo tja kot v K4. Luka pa je predlagal, da bi organizirali še več žurov na različnih
lokacijah.

Seja je bila zaključena ob 18:27.

Zapisal: Potrjuje:

Mark Kržišnik Aneta Velkova
zapisnikar predsednica UO ŠO FKKT
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